



Invitation to celebrate the International Day of Mathematics (IDM)
 March 14 2021

Invitation à célébrer la Journée internationale des mathématiques (JIM)
 le 14 mars 2021
www.idm314.org

The IDM 2021 theme is:
Mathematics for a Better World

Your school is invited to celebrate the International Day of Mathematics around March 14 2021 (for instance on Friday March 12 or Monday March 15 since March 14 is a Sunday).

One way to celebrate is to participate to the poster challenge:
<https://www.idm314.org/2021-poster-challenge.html>
 Then you can use the poster in your school. The IDM logo can be found on the IDM website at:
https://www.idm314.org/press_kit.html

In a few weeks, the website will present activities related to the theme that you can use for classroom activities.

An international online day will be held like the IMD 2020 day:
<https://www.idm314.org/launch-2020.html>

To receive the IDM 2021 information, subscribe to the newsletter on the website.

**We hope that your school will celebrate!
 If yes, announce it on the website.**

Le thème de la JIM 2021 est :
Les mathématiques pour un monde meilleur

Votre école est invitée à célébrer la Journée internationale des mathématiques vers le 14 mars 2021 (par exemple le vendredi 12 mars ou le lundi 15 mars, car le 14 mars est un dimanche).

L'une des façons de célébrer est de participer au défi d'affiches :
<https://www.idm314.org/2021-poster-challenge-fr.html>
 Vous pourrez alors utiliser l'affiche dans votre école. Le logo de la JIM se trouve à :
https://www.idm314.org/press_kit.html

Le site web présentera bientôt des activités et projets liés au thème que vous pourrez utiliser pour des activités en classe.

Une journée en ligne se tiendra comme celle de la JIM 2020:
<https://www.idm314.org/launch-2020.html>

Pour recevoir les informations sur la JIM 2021, inscrivez-vous à l'infolettre.

**Nous espérons que votre école célébrera !
 Si oui, annoncez-le sur le site.**

